

金属表面移印油墨

产品名称	金属表面移印油墨
公司名称	上海凯贤印刷科技有限公司
价格	180.00/公斤
规格参数	品牌:OLS 型号:PL 产地:德国
公司地址	上海市嘉定区外冈西冈身路777号
联系电话	021-59507952 18074309897

产品详情

金属表面移印油墨 单组份金属烤漆表面丝印油墨，无需烘烤，耐酒精擦拭不掉色；适用于多种金属的烤漆表面、五金喷粉表面，墨层均匀，颜料分散性好，细度均匀，不干网，过网性、流平性良好，固化后对极性底材具有优异的附着力，涂膜具有较高的硬度及良好的耐水性、耐候性、耐化学药品性。无需添加固化剂，温度25℃，24小时可实干。印刷方便，可以丝印和移印！

1. 油墨技术参考

粘度：5000-15000CPS（因温度、颜色而异） 细度：5um 附着力：5B优

自干：25℃时，24小时固化；烘干：60℃时，30分钟固化

过网性能：200目-400目网纱（用金、银、珠光粉调配之油墨除外） 稀释剂：L-3E专用稀释剂

涂覆面积：25-35m²/kg（测试以300目聚脂单丝感光胶、网版为标准）

2. 油墨使用方法

根据需要可添加10-30%稀释剂进行稀释。
受到污染的素材应在表面用去渍油清洗或擦拭，以利于印刷效果优异

Metal surface printing ink

Single component metal paint surface screen printing ink, no need to bake, alcohol wiping without falling color; suitable for a variety of metal coating surface, hardware powder surface, ink layer uniform, good dispersion, fine fineness, non dry net, good network, good leveling, curing to polar bottom material with excellent adhesion, coating film tool It has high hardness and good water resistance, weatherability and chemical resistance. It does not need to add curing agent, the temperature is 25 degrees, and 24 hours can be dried. Printing is convenient, it can be printed and imprinted.

1. ink technology reference

Viscosity: 5000-15000CPS (vary in temperature and color)

Fineness: 5um

Adhesion: 5B excellent

Self drying: curing at 24 hours at 25 C; drying at 60 degrees, curing at 30 minutes.

Over net performance: 200 mesh -400 mesh gauze (except for ink mixed with gold, silver and pearlescent powder)

Diluent: L-3E special diluent

Coating area: 25-35 / L (test for 300 mesh polyester monofilament photosensitive adhesive, screen version).

2. method of using ink

10-30% diluent can be added as needed to dilute.

Contaminated materials should be cleaned or wiped on the surface with oil to facilitate printing.